
 
 

 Notulen GMR vergadering 10-10-2023 
Plaats: De Almgaard, Almkerk 
Aanwezig: Carlo, Mandy, Anneke, Sander, Petra, 
Barry. Edgar via Teams. 
Afwezig met kennisgeving: Agnes en Esther 
 

Opening Opening door Carlo en kennismaken nieuw GMR-lid Barry 
 

Vaststellen agenda en notulen 
vorige vergadering 

Notulen van vergadering 10-10-2023 zijn ongewijzigd 
vastgesteld. 

Mededelingen CvB - Lenard Huijzer gaat Petra opvolgen als bestuurder. 
Hierdoor moet er wel een nieuwe directeur komen op 
de Henri Dunant. Op de PWA heeft directeur ook 
aangegeven per 1 februari te gaan stoppen. Wellicht 
kunnen de vacatures gecombineerd worden. Er wordt 
gekeken naar interne en/of externe vacature. Petra 
gaat de komende 6 weken de werkzaamheden 
overdragen.  

- Bovenschools administratief medewerkster heeft zich 
ziek gemeld, andere bovenschoolse administratieve 
medewerker heeft tijdelijk werkzaamheden 
overgenomen.  

- Inspecteur kwam kennismaken bij bestuur en 
opbrengsten langslopen. Interne kwaliteitsmedewerker 
was ook aanwezig bij gesprek. Inspecteur was tevreden 
over gang van zaken. Ze heeft op PWA en Biekurf 
bezoek aangekondigd. Met name zal er gekeken 
worden naar basisvaardigheden/burgerschap. 
Volgende week themaonderzoek op Wilgenhoek (VVE).  

 

Marap Q3 - Energiekosten: tekort blijven oplopen. Kosten zijn 
voorschotten, dus wellicht komt er nog geld terug 
vanuit jaarrekening. Ook nog geen zicht op 
teruglevering zonnepanelen. Jaarrekening komt nog 
voor het einde van het jaar.  

- Salarissen uitbetaling conform CAO en uitkering 
- Bij punt 3.5.6 is 65k meer dan begroot. Heeft te maken 

met bedragen die sommige scholen van 
samenwerkingsverband Driegang gekregen hebben. 
Bedrag was naar leerlingaantal uitgekeerd. Bedrag is 
geoormerkt voor zorg in de school. 

- Soms voor directeuren moeilijk om kosten weg te 
boeken: methodes waren eerst onder de noemer 
leermiddelen, maar worden nu steeds meer 
licentiekosten.  

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/


 
 

 

- In de schoonmaak gaan de salarissen/uurloon omhoog, 
rekening houden in de begroting.  

Conceptbegroting SOOLvA 
2024 

Conceptbegroting is er nog niet, wachten op advies 
administratiekantoor. Begrotingsgesprekken zijn komende 
twee weken gepland. Procedure kan nu stuk sneller, omdat 
directeuren zelf al in het systeem kunnen. Kunnen nu al zien 
wie in de plus/min zitten. Voor de kerstvakantie is het concept 
bekend bij GMR. Lenard zal volgende vergadering aansluiten. 
Volgende vergadering is 14 december, maar Petra kan daar 
niet bij zijn. Er wordt gekeken wanneer deze vergadering verzet 
kan worden.  

Rondvraag - Rapport integraal huisvestingsplan is bekend. Een 
aantal scholen hebben deze scan gehad. Nu is het 
gesprek welke conclusie de gemeente eraan gaat 
verbinden. Daaruit komt een ranglijst met status van 
het gebouw en urgentie om te verbeteren. Gemeente 
wil ook in duurzaamheid investeren. Stichting heeft 
daar ook budget voor vrijgemaakt. Offertes voor 
duurzame verbetering zijn opgestuurd.  

Huishoudelijk reglement Gearceerde delen van het reglement zijn doorgenomen en 
aanpassingen/opmerkingen doorgevoerd. Rooster van 
aftreden is aangepast.  Anneke zal navragen op school of er 
animo is onder ouders om toe te treden tot de GMR. Bij geen 
animo wil ze haar lidmaatschap verlengen met 3 jaar.  

Rondvraag 2 Geen verdere vragen. 
 
Volgende vergadering is verzet naar woensdag 13 december 
a.s. 

Sluiting vergadering Vergadering gesloten om 21.10 uur.  

Besluitenlijst -  

To do lijst: - Andere datum vergadering zoeken en rondsturen 
- Anneke zal navragen op school of er animo is onder 

ouders om toe te treden tot de GMR. 
-  

http://www.soo-lva.nl/stichtingsnieuws/soo-lva/recent-nieuws/

